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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

Sz. P. Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 

INTERPELACJA 

Proszę  o informację  kiedy miasto zamierza przystąpić  do sprzątania ulic po zimie i jaki 
jest harmonogram prac (jeśli w ogóle taki opracowano), kiedy planowane jest zakończenie 
sprzątania? Zarówno chodniki jak i jezdnie są  brudne, wzdłuż  krawężników zalega piasek 
pozostały po „zimowym utrzymaniu". 

Proszę  też  o informację  czy może w tym roku zamierza posprzątać  część  jezdni zajętą  
przez miejsca parkingowe. W wielu miejscach zalega wieloletni brud, błoto i liście, które nie 
tylko szpecą  miasto, ale także powodują  zniszczenie wierzchniej warstwy asfaltu. Proszę  o 
informację  czy miasto opracowało jakąkolwiek procedurę  umożliwiającą  posprzątanie miejsc 
parkingowych stale zajętych przez użytkowników. 
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